

Newsletter vom 07.11.2025:

1. Aussendung zur BR-Wahl 19. und 20.11.2025 - Mitteilung der Wahlkommission

Sehr geehrte Frau Kollegin, sehr geehrter Herr Kollege,

für die Wahl zum Betriebsrat sind zwei Listen eingereicht worden, die ab sofort im Büro des BRwIP zur Einsicht aufliegen.

Die Stimmabgabe findet am 19. und 20. November 2025, jeweils von 07:00 bis 17:00 statt:

- 19.11.2025
 - 07.00 – 10.15 Uhr MZA Erdgeschoß (vor Hörsaal/Seminarräume)
 - 10.45 – 13.30 Uhr Kinder-Herzzentrum Erdgeschoß
 - 14.00 – 17.00 Uhr CCB Erdgeschoß Foyer
- 20.11.2025
 - 07.00 – 10.00 Uhr Chirurgie 2. OG (vor OP-Lifte)
 - 10.30 – 13.00 Uhr Kinder-Herzzentrum Erdgeschoß
 - 13.30 – 17.00 Uhr Foyer Fritz-Pregl-Straße 3

Die Wahlkundmachung finden Sie im Mitteilungsblatt für das Studienjahr 2025/2026, 5. Stück (<https://www.i-med.ac.at/mitteilungsblatt/2025.html/05.pdf>)

Wenn Sie zur Betriebsratswahl am 19.11. bzw. 20.11. 2025 nicht persönlich Ihre Stimme abgeben können, können Sie bis zum 11.11.2025 eine Briefwahl beantragen.

Sie beantragen die Briefwahl formlos unter Angabe eines Abwesenheitsgrundes an den Wahlvorstand (Betriebsrat-1-med@i-med.ac.at). Bitte geben Sie an, ob Sie die Wahlkarte und Wahlunterlagen im Büro des BRwIP (2. Stock, oberhalb des Chirurgieportiers, Öffnungszeiten: Montag bis Donnerstag 10:00 - 14:00 Uhr) abholen wollen oder diese an Ihre Heimatadresse geschickt werden sollen.

Das Retourkuvert muss spätestens am 20.11.2025 bis 17:00 Uhr beim Wahlvorstand eingelangt sein, entweder per Post oder durch Einwurf in den Postkasten des Büros des BRwIP.

Mit kollegialen Grüßen

Erich Brenner, Vorsitzender des Wahlvorstandes

Dear colleagues,

Two lists have been submitted for the works council election and are now available for inspection in the BRwiP office.

Voting will take place on 19 and 20 November 2025, from 7 a.m. to 5 p.m. on both days:

- 19 November 2025
 - 7:00 a.m. – 10:15 a.m. MZA ground floor (in front of lecture hall/seminar rooms)
 - 10:45 a.m. – 1:30 p.m. Children's Heart Centre ground floor
 - 2:00 p.m. – 5:00 p.m. CCB ground floor foyer
- 20 November 2025
 - 7:00 a.m. – 10:00 a.m. Surgery 2nd floor (in front of operating theatre lifts)
 - 10:30 a.m. – 1:00 p.m. Children's Heart Centre ground floor
 - 1:30 p.m. – 5:00 p.m. Foyer Fritz-Pregl-Straße 3

The election announcement can be found in the newsletter for the 2025/2026 academic year, issue 5 (<https://www.i-med.ac.at/mitteilungsblatt/2025.html/05.pdf>).

If you are unable to cast your vote in person at the works council election on 19 November or 20 November 2025, you can apply until 11.11.2025 for a postal vote.

You can apply for a postal vote informally by stating the reason for your absence to the election committee (Betriebsrat-1-med@i-med.ac.at). Please indicate whether you would like to collect the ballot and election documents from the BRwiP office (2nd floor, above the surgery porter's lodge, opening hours: Monday to Thursday 10:00 a.m. to 2:00 p.m.) or have them sent to your home address.

The return envelope must be received by the election committee by 5:00 p.m. on 20 November 2025 at the latest, either by post or by dropping it into the post box at the BRwiP office.

With kind regards

Erich Brenner, Chairman of the Election Committee